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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 

Από το πρακτικό της 15/11/2011 συνεδρίασης ΔΣ της Δημοτικής Κοινότητας Αγίου 

Στεφάνου. 

 

Σήμερα 15 Νοεμβρίου 2011, ημέρα Τρίτη και ώρα 18:30 το ΔΣ της Δημοτικής 

Κοινότητας Αγίου Στεφάνου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση στα γραφεία της 

Δημοτικής Κοινότητας, ύστερα από την υπ’ αρ. 365/09-11-2011 έγγραφη πρόσκληση 

της Προέδρου του Δ.Σ. που δημοσιεύτηκε στον ειδικό χώρο της Δημοτικής 

Κοινότητας και επιδόθηκε  στους Συμβούλους σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 

95 του Ν.3463/06 (ΔΚΚ) για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στο κατωτέρω θέμα της 

ημερήσιας διάταξης: 

 

Αριθμός απόφασης: 44/2011 

 

Θέμα 4ο:  «Διατύπωση προτάσεων για την Κατάρτιση Επιχειρησιακού 

Προγράμματος (Ε.Π.) για τα έτη 2012-2014» 

 

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης η Πρόεδρος του Δ.Σ. είπε ότι σε σύνολο 5 

μελών, ήταν από τους κ.κ. συμβούλους: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                            ΑΠΟΝΤΕΣ 

 

1. Βουτσά Αικατερίνη, Πρόεδρος                           

2. Τσάμης Δημήτριος, Αντιπρόεδρος  

3. Λυκάκη Γεωργία, μέλος 

4. Ντούντα-Πολυχρονοπούλου Χρυσούλα, μέλος 

5. Κρητικός Αθανάσιος, μέλος 

 

Στη συνεδρίαση αυτή κρατήθηκαν πρακτικά από την υπάλληλο του Δήμου Διονύσου, 

Μπουρτζόγλου Φανουρία.   

 

Η Πρόεδρος της Δημοτικής κοινότητας, ύστερα από τη διαπίστωση απαρτίας κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης.  

 

Για το τέταρτο θέμα της ημερήσιας διάταξης η Πρόεδρος Βουτσά Αικατερίνη, είπε τα 

εξής: 

 

Σύμφωνα με το 32944/26-10-11 έγγραφο του Γραφείου Δημάρχου του Δήμου 

Διονύσου, πρόκειται να εισαχθεί το σχέδιο του Στρατηγικού Σχεδιασμού του Δήμου 

για τα έτη 2012 – 2014 σαν θέμα στην Εκτελεστική Επιτροπή και στη συνέχεια στο 

Δημοτικό Συμβούλιο.  Για την πληρότητα και αρτιότητα της σύνταξης, πρέπει οι 

Δημοτικές Κοινότητες να αποστείλουν προς την Εκτελεστική Επιτροπή τυχόν 

Συνεδρίαση 15
η
 της 15/11/211 

Αρ. Απόφασης  44/2011 



συμπληρωματικά στοιχεία σχετικά με την υφιστάμενη κατάσταση και τις προτάσεις 

τους για τις αναπτυξιακές προτεραιότητες του Δήμου. 

 

Με το υπ’ αρ. 363/07-11-2011 έγγραφό μας, σας στείλαμε το σχέδιο του Στρατηγικού 

Σχεδιασμού για ενημέρωσή σας. 

 

Μελετώντας το σχέδιο, έχουμε τις εξής παρατηρήσεις: 

 

1. Σελ.19, ο Άγιος Στέφανος έγινε Δήμος το 1994 και όχι το 2001 

2. Σελ.65, σχετικά με τις δραστηριότητες του Τμήματος Δημοτικής Κατάστασης 

σημειώνουμε ότι δεν υπάρχουν παλινοστούντες για εγγραφή στο 

Δημοτολόγιο.  Να σημειωθεί επίσης, ότι δεν υπάρχει ενιαίο Ληξιαρχείο στο 

Δήμο Διονύσου, αλλά ένα Ληξιαρχείο σε κάθε Δημοτική Κοινότητα, με 

Ληξιάρχους: Μπουρτόγλου για τον Άγιο Στέφανο, Πατέλη για το Κρυονέρι, 

Κεϊσίδου για τη Δροσιά, Κωνστάντιο για την Άνοιξη, Αλεξανδρή για το 

Διόνυσο, Τσινικάλη για τη Σταμάτα και Μάμαλη για τη Ροδόπολη. 

3. Σελ.68, το προσωπικό δεν είναι αριθμητικά ικανοποιητικό, αλλά είναι 

εφοδιασμένο με τις κατάλληλες γνώσεις και οι πολίτες εξυπηρετούνται 

αυθημερόν. 

4. Σελ.69, εκτός από πινακίδες εξωτερικά των κτιρίων για ενημέρωση των 

πολιτών, είναι ανάγκη να τοποθετηθούν πινακίδες σε κομβικά σημεία του 

Δήμου για καθοδήγηση των πολιτών στα διάφορα Δημοτικά κτίρια. 

5. Σελ.78 τονίζουμε ότι το ΚΕΠ Αγίου Στεφάνου λειτουργεί με ένα μόνο άτομο. 

 

Μετά τα παραπάνω και στα πλαίσια της παρ. 2 του άρθρου 83 του Ν. 3852/10, 

παρακαλούμε να ληφθεί σχετική απόφαση για διατύπωση των απόψεών μας  προς 

Γραφείου Δημάρχου του Δήμου Διονύσου. 

 

Μετά τις ανωτέρω επισημάνσεις, η Πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει 

σχετικά. 

 

Το Συμβούλιο άκουσε την εισήγηση της Προέδρου και έλαβε υπ’ όψη τις διατάξεις 

παρ. 2δ του άρθρου 83 του Ν. 3852/10 και του άρθρου 8 του Ν.3463/2006. 

 

Ακολουθεί διαλογική συζήτηση. 

 

Το λόγο έλαβε η κ. Ντούντα και επισήμανε για διόρθωση:  

1. Σελ.35 (πίν.2.4), υπάρχουν 2 παιδικοί σταθμοί στον Άγιο Στέφανο. 

2. Σελ.36, μεταδευτεροβάθμια εκπαίδευση υπάρχει μόνο στον Άγιο Στέφανο 

(ΙΕΚ) και όχι στο Κρυονέρι. 

3. Σελ.37, υπάρχει αδελφοποίηση του Αγίου Στεφάνου και με το Palagianelo 

Ιταλίας. 

4. Σελ.53, το κτίριο ΕΠΑΛ ανήκει Διοικητικά στον Άγιο Στέφανο και όχι στο 

Κρυονέρι. 

5. Σελ 54, δεν αναφέρονται τα σχολεία του Αγίου Στεφάνου. 

Επίσης η κ. Ντούντα προτείνει τα εξής για τις ενότητες «Περιβάλλον & Ποιότητα 

Ζωής»  και «Κοινωνική Πολιτική» (σελ.86): 

1. Κατασκευή περιφερειακής οδού που θα συνδέει τον παράπλευρο της Εθνικής 

οδού με τη Λ. Μαραθώνος, έξω από τα όρια του Αγ. Στεφάνου & Σταμάτας. 

2. Να εξεταστεί αν μπορεί να «περάσει» το φυσικό αέριο. 



3. Αντικατάσταση αμιαντοσωλήνων 

4. Πολεοδομική αναβάθμιση (σχέδιο πόλης) 

5. Πρόγραμμα κοινωνικής στήριξης μεταναστών. 

 

Κλείνοντας, η κ. Ντούντα είπε ότι θα επανέλθει στη β΄ φάση του επιχειρησιακού 

προγράμματος, με τοπικά προβλήματα του Αγίου Στεφάνου. 

 

Το λόγο έλαβε ο κ. Κρητικός και είπε ότι λόγω στενότητας χρόνου (έξι ημέρες) δεν 

θα καταθέσει τις προτάσεις του σ’ αυτή τη φάση, αλλά θα περιμένει τη β΄ φάση. 

 

Κατόπιν η Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει. 

 

Μετά τα παραπάνω το Συμβούλιο 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΊΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Εγκρίνει : 

1. Την υποβολή υπό μορφή εισήγησης προς το Γραφείο Δημάρχου του Δήμου 

Διονύσου, των παραπάνω προτάσεων σχετικά με το σχέδιο του Στρατηγικού 

Σχεδιασμού του Δήμου για τα έτη 2012 – 2014 

 

Αφού συντάχθηκε το παρόν υπογράφεται όπως ακολουθεί 

 

 

 

Η Πρόεδρος                                        Τα μέλη 

 

Βουτσά Αικατερίνη       Τσάμης Δημήτριος, Αντιπρόεδρος  

Λυκάκη Γεωργία, μέλος 

Ντούντα-Πολυχρονοπούλου Χρυσούλα, μέλος 

Κρητικός Αθανάσιος, μέλος 

 

 


